
 

 

 

Protokół Nr LXV 

z sesji Rady Miejskiej w Świętochłowicach  

odbytej w dniu 19.12.2022 r. 

w sali sesyjnej Urzędu Miejskiego w Świętochłowicach 

 

Pkt 1. 

Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Zbigniew Nowak o godz. 907 dokonał otwarcia 

LXV sesji Rady Miejskiej w Świętochłowicach, zwołanej w trybie art. 20 ust. 1 ustawy  

z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2022 r., poz. 559 z późn. zm.) 

i stwierdził, zgodnie z listą obecności, że w posiedzeniu osobiście uczestniczy 21 radnych,  

co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 21 radnych, stanowi quorum pozwalające 

na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Prowadzący obrady p. Zbigniew Nowak przywitał Prezydenta Miasta, Zastępcę Prezydenta 

Miasta, radnych oraz mieszkańców.  

 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Lista obecności pracowników Urzędu Miejskiego stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Przystąpiono do przyjęcia protokołu z obrad LXIV sesji Rady Miejskiej  

w Świętochłowicach z dnia 18 listopada 2022 r. 

TYP GŁOSOWANIA Jawne DATA GŁOSOWANIA 2022-12-19 09:08:21 

 

LICZBA UPRAWNIONYCH 21 GŁOSY ZA 21 

LICZBA OBECNYCH 21 GŁOSY PRZECIW 0 

LICZBA NIEOBECNYCH 0 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 0 

  GŁOSY NIEODDANE 0 

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE 

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA 

LP NAZWISKO I IMIĘ GŁOS 

1 Bawej Marcin ZA 

2 Beger Agnieszka ZA 

3 Garbaciok Jadwiga ZA 

4 Glombik Gerard ZA 

5 Gniełka Grzegorz ZA 

6 Grudniok Tomasz ZA 

7 Jankowiak Adam ZA 



 

 

 

8 Karcz Bartosz ZA 

9 Król Gerda ZA 

10 Kubas Mariusz ZA 

11 Kurek Henryk ZA 

12 Malcherek Dawid ZA 

13 Nowak Zbigniew ZA 

14 Owoc-Kania Urszula ZA 

15 Pawłowski Artur ZA 

16 Pogoda Zofia ZA 

17 Respondek Łukasz ZA 

18 Wichura Dorota ZA 

19 Wojciechowska-Zbylut Bożena ZA 

20 Łataś Rafał ZA 

21 Świerk Rafał ZA 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Nowak stwierdził przyjęcie protokołu z obrad 

LXIV sesji Rady Miejskiej w Świętochłowicach z dnia 18 listopada 2022 r. 

 

 

Pkt 2. 

Przedstawienie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Nowak przypomniał, że wszyscy radni 

otrzymali porządek obrad sesji i zapytał, czy ktoś Radnych życzy sobie, aby go odczytać? 

 

Porządek obrad stanowi załącznik nr 3 do protokołu 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Nowak zapytał, czy są jakieś wnioski  

w tej sprawie i czy ktoś ze zgromadzonych chciały zabrać głos w przedmiotowej sprawie? 

 

Wobec braku dalszych zgłoszeń Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Nowak uznał 

punkty 1 i 2 porządku obrad za wyczerpane. 

 

 

Pkt 3. 

Przedstawienie Raportu z wykonania Programu Ochrony Środowiska dla Miasta 

Świętochłowice za lata 2019-2021. 

 



 

 

 

Prowadzący obrady p. Zbigniew Nowak poinformował, iż przedmiotowa informacja została 

dostarczona radnym wraz z materiałami sesyjnymi i zapytał, czy ktoś z radnych chciałby 

zabrać głos w tej sprawie? 

 

W związku z brakiem zgłoszeń uznano ten punkt porządku obrad za wyczerpany. 

 

Raport z wykonania Programu Ochrony Środowiska dla Miasta Świętochłowice za lata 2019-

2021 stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

 

Pkt 4. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LI/410/21 Rady Miejskiej  

w Świętochłowicach z dnia 20 grudnia 2021 roku w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Świętochłowice na lata 2022 – 2040. 

 

Skarbnik Miasta p. Monika Tetla przedstawiła projekt uchwały. 

 

Prowadzący obrady p. Zbigniew Nowak zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos 

w przedmiotowym projekcie uchwały? 

 

W punkcie 4 głos zabrali: 

Radna Jadwiga Garbaciok 

Skarbnik Miasta p. Monika Tetla 

 

 Nagranie video  

 

W związku z brakiem dalszych zgłoszeń przystąpiono do głosowania nad projektem 

uchwały. 

TYP GŁOSOWANIA Jawne DATA GŁOSOWANIA 2022-12-19 09:16:47 

 

LICZBA UPRAWNIONYCH 21 GŁOSY ZA 18 

LICZBA OBECNYCH 21 GŁOSY PRZECIW 3 

LICZBA NIEOBECNYCH 0 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 0 

  GŁOSY NIEODDANE 0 

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE 

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA 

LP NAZWISKO I IMIĘ GŁOS 

https://youtu.be/LhwHkx6L6V4


 

 

 

1 Bawej Marcin ZA 

2 Beger Agnieszka ZA 

3 Garbaciok Jadwiga ZA 

4 Glombik Gerard ZA 

5 Gniełka Grzegorz PRZECIW 

6 Grudniok Tomasz ZA 

7 Jankowiak Adam ZA 

8 Karcz Bartosz ZA 

9 Król Gerda ZA 

10 Kubas Mariusz PRZECIW 

11 Kurek Henryk ZA 

12 Malcherek Dawid ZA 

13 Nowak Zbigniew ZA 

14 Owoc-Kania Urszula ZA 

15 Pawłowski Artur ZA 

16 Pogoda Zofia ZA 

17 Respondek Łukasz ZA 

18 Wichura Dorota ZA 

19 Wojciechowska-Zbylut Bożena ZA 

20 Łataś Rafał ZA 

21 Świerk Rafał PRZECIW 
 

Rada Miejska (18 głosami „za”, przy 3 „przeciwnych”, 0 „wstrzymujących się”) podjęła 

uchwałę w sprawie zmiany Uchwały Nr LI/410/21 Rady Miejskiej w Świętochłowicach  

z dnia 20 grudnia 2021 roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Świętochłowice na lata 2022 – 2040. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Zbigniew Nowak stwierdził podjęcie uchwały. 

 

Uchwale nadano numer LXV/506/22 i stanowi ona załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

 

Pkt 5. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr LI/411/21 Rady Miejskiej  

w Świętochłowicach z dnia 20 grudnia 2021 roku w sprawie uchwalenia budżetu Miasta 

Świętochłowice na 2022 rok. 

 

Skarbnik Miasta p. Monika Tetla przedstawiła projekt uchwały. 

 

Prowadzący obrady p. Zbigniew Nowak zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos 

w przedmiotowym projekcie uchwały? 

 



 

 

 

W punkcie 5 głos zabrali: 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej p. Łukasz Respondek 

Radny Henryk Kurek 

Radny Adam Jankowiak 

Prezydent Miasta p. Daniel Beger 

Pierwszy Zastępca Prezydenta Miasta p. Sławomir Pośpiech 

Radna Jadwiga Garbaciok 

Radna Gerda Król 

Radny Dawid Malcherek 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej p. Łukasz Respondek 

Radny Dawid Malcherek 

Radny Rafał Łataś 

 

 Nagranie video  

 

W związku z brakiem dalszych zgłoszeń przystąpiono do głosowania nad projektem 

uchwały. 

TYP GŁOSOWANIA Jawne DATA GŁOSOWANIA 2022-12-19 09:47:57 

 

LICZBA UPRAWNIONYCH 21 GŁOSY ZA 18 

LICZBA OBECNYCH 21 GŁOSY PRZECIW 3 

LICZBA NIEOBECNYCH 0 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 0 

  GŁOSY NIEODDANE 0 

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE 

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA 

LP NAZWISKO I IMIĘ GŁOS 

1 Bawej Marcin ZA 

2 Beger Agnieszka ZA 

3 Garbaciok Jadwiga ZA 

4 Glombik Gerard ZA 

5 Gniełka Grzegorz PRZECIW 

6 Grudniok Tomasz ZA 

7 Jankowiak Adam ZA 

8 Karcz Bartosz ZA 

9 Król Gerda ZA 

10 Kubas Mariusz PRZECIW 

11 Kurek Henryk ZA 

12 Malcherek Dawid ZA 

13 Nowak Zbigniew ZA 

14 Owoc-Kania Urszula ZA 

15 Pawłowski Artur ZA 

https://youtu.be/tg_xTXs16_M


 

 

 

16 Pogoda Zofia ZA 

17 Respondek Łukasz ZA 

18 Wichura Dorota ZA 

19 Wojciechowska-Zbylut Bożena ZA 

20 Łataś Rafał ZA 

21 Świerk Rafał PRZECIW 

 

Rada Miejska (18 głosami „za”, przy 3 „przeciwnych”, 0 „wstrzymujących się”) podjęła 

uchwałę w sprawie zmiany Uchwały nr LI/411/21 Rady Miejskiej w Świętochłowicach  

z dnia 20 grudnia 2021 roku w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Świętochłowice  

na 2022 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Zbigniew Nowak stwierdził podjęcie uchwały. 

 

Uchwale nadano numer LXV/507/22 i stanowi ona załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

 

Pkt 6. 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie 

pojazdu usuniętego z drogi oraz wysokości kosztów powstałych w razie odstąpienia  

od usunięcia pojazdu na rok 2023. 

 

Radny Rafał Łataś opuścił obrady. 

 

Główny Specjalista w Wydziale Bezpieczeństwa i Zarządzania Kryzysowego p. Marek 

Króliczek przedstawił projekt uchwały. 

 

Prowadzący obrady p. Zbigniew Nowak zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos 

w przedmiotowym projekcie uchwały? 

 

W związku z brakiem zgłoszeń przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały. 

TYP GŁOSOWANIA Jawne DATA GŁOSOWANIA 2022-12-19 09:50:04 

 

LICZBA UPRAWNIONYCH 21 GŁOSY ZA 20 

LICZBA OBECNYCH 21 GŁOSY PRZECIW 0 

LICZBA NIEOBECNYCH 0 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 0 

  GŁOSY NIEODDANE 1 

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE 



 

 

 

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA 

LP NAZWISKO I IMIĘ GŁOS 

1 Bawej Marcin ZA 

2 Beger Agnieszka ZA 

3 Garbaciok Jadwiga ZA 

4 Glombik Gerard ZA 

5 Gniełka Grzegorz ZA 

6 Grudniok Tomasz ZA 

7 Jankowiak Adam ZA 

8 Karcz Bartosz ZA 

9 Król Gerda ZA 

10 Kubas Mariusz ZA 

11 Kurek Henryk ZA 

12 Malcherek Dawid ZA 

13 Nowak Zbigniew ZA 

14 Owoc-Kania Urszula ZA 

15 Pawłowski Artur ZA 

16 Pogoda Zofia ZA 

17 Respondek Łukasz ZA 

18 Wichura Dorota ZA 

19 Wojciechowska-Zbylut Bożena ZA 

20 Łataś Rafał NIE ODDAŁ GŁOSU 

21 Świerk Rafał ZA 

 

Rada Miejska (20 głosami „za”, przy 0 „przeciwnych”, 0 „wstrzymujących się”) podjęła 

uchwałę w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie pojazdu 

usuniętego z drogi oraz wysokości kosztów powstałych w razie odstąpienia  

od usunięcia pojazdu na rok 2023. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Zbigniew Nowak stwierdził podjęcie uchwały. 

 

Uchwale nadano numer LXV/508/22 i stanowi ona załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

 

Pkt 7. 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności  

za pobyt w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach chronionych. 

 

Naczelnik Wydziału Rozwoju i Polityki Społecznej p. Inga Niedzielska przedstawiła projekt 

uchwały. 

 



 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Nowak poinformował, iż Miejska Rada 

Działalności Pożytku Publicznego pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

 

Prowadzący obrady p. Zbigniew Nowak zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos 

w przedmiotowym projekcie uchwały? 

 

W związku z brakiem zgłoszeń przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały. 

TYP GŁOSOWANIA Jawne DATA GŁOSOWANIA 2022-12-19 09:52:03 

 

LICZBA UPRAWNIONYCH 21 GŁOSY ZA 20 

LICZBA OBECNYCH 21 GŁOSY PRZECIW 0 

LICZBA NIEOBECNYCH 0 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 0 

  GŁOSY NIEODDANE 1 

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE 

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA 

LP NAZWISKO I IMIĘ GŁOS 

1 Bawej Marcin ZA 

2 Beger Agnieszka ZA 

3 Garbaciok Jadwiga ZA 

4 Glombik Gerard ZA 

5 Gniełka Grzegorz ZA 

6 Grudniok Tomasz ZA 

7 Jankowiak Adam ZA 

8 Karcz Bartosz ZA 

9 Król Gerda ZA 

10 Kubas Mariusz ZA 

11 Kurek Henryk ZA 

12 Malcherek Dawid ZA 

13 Nowak Zbigniew ZA 

14 Owoc-Kania Urszula ZA 

15 Pawłowski Artur ZA 

16 Pogoda Zofia ZA 

17 Respondek Łukasz ZA 

18 Wichura Dorota ZA 

19 Wojciechowska-Zbylut Bożena ZA 

20 Łataś Rafał NIE ODDAŁ GŁOSU 

21 Świerk Rafał ZA 

 

Rada Miejska (20 głosami „za”, przy 0 „przeciwnych”, 0 „wstrzymujących się”) podjęła 

uchwałę w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt  

w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach chronionych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Zbigniew Nowak stwierdził podjęcie uchwały. 



 

 

 

 

Uchwale nadano numer LXV/509/22 i stanowi ona załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

 

Pkt 8. 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 

2023-2024. 

 

Radny Adam Jankowiak opuścił obrady. 

 

Naczelnik Wydziału Rozwoju i Polityki Społecznej p. Inga Niedzielska przedstawiła projekt 

uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Nowak poinformował, iż Miejska Rada 

Działalności Pożytku Publicznego pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

 

Prowadzący obrady p. Zbigniew Nowak zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos 

w przedmiotowym projekcie uchwały? 

 

W związku z brakiem zgłoszeń przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały. 

TYP GŁOSOWANIA Jawne DATA GŁOSOWANIA 2022-12-19 09:54:24 

 

LICZBA UPRAWNIONYCH 21 GŁOSY ZA 19 

LICZBA OBECNYCH 21 GŁOSY PRZECIW 0 

LICZBA NIEOBECNYCH 0 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 0 

  GŁOSY NIEODDANE 2 

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE 

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA 

LP NAZWISKO I IMIĘ GŁOS 

1 Bawej Marcin ZA 

2 Beger Agnieszka ZA 

3 Garbaciok Jadwiga ZA 

4 Glombik Gerard ZA 

5 Gniełka Grzegorz ZA 

6 Grudniok Tomasz ZA 

7 Jankowiak Adam NIE ODDAŁ GŁOSU 

8 Karcz Bartosz ZA 

9 Król Gerda ZA 

10 Kubas Mariusz ZA 



 

 

 

11 Kurek Henryk ZA 

12 Malcherek Dawid ZA 

13 Nowak Zbigniew ZA 

14 Owoc-Kania Urszula ZA 

15 Pawłowski Artur ZA 

16 Pogoda Zofia ZA 

17 Respondek Łukasz ZA 

18 Wichura Dorota ZA 

19 Wojciechowska-Zbylut Bożena ZA 

20 Łataś Rafał NIE ODDAŁ GŁOSU 

21 Świerk Rafał ZA 

 

Rada Miejska (19 głosami „za”, przy 0 „przeciwnych”, 0 „wstrzymujących się”) podjęła 

uchwałę w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2023-2024. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Zbigniew Nowak stwierdził podjęcie uchwały. 

 

Uchwale nadano numer LXV/510/22 i stanowi ona załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

 

 

Pkt 9. 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w postaci dotacji celowej 

dla Miasta Chorzów na dofinansowanie działalności Ośrodka Pomocy Osobom 

Uzależnionym i ich Rodzinom w Chorzowie. 

 

Radny Rafał Łataś oraz Radny Adam Jankowiak dołączyli do obrad. 

 

Naczelnik Wydziału Rozwoju i Polityki Społecznej p. Inga Niedzielska przedstawiła projekt 

uchwały. 

 

Prowadzący obrady p. Zbigniew Nowak zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos 

w przedmiotowym projekcie uchwały? 

 

W związku z brakiem zgłoszeń przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały. 

TYP GŁOSOWANIA Jawne DATA GŁOSOWANIA 2022-12-19 09:56:01 

 

LICZBA UPRAWNIONYCH 21 GŁOSY ZA 21 

LICZBA OBECNYCH 21 GŁOSY PRZECIW 0 



 

 

 

LICZBA NIEOBECNYCH 0 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 0 

  GŁOSY NIEODDANE 0 

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE 

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA 

LP NAZWISKO I IMIĘ GŁOS 

1 Bawej Marcin ZA 

2 Beger Agnieszka ZA 

3 Garbaciok Jadwiga ZA 

4 Glombik Gerard ZA 

5 Gniełka Grzegorz ZA 

6 Grudniok Tomasz ZA 

7 Jankowiak Adam ZA 

8 Karcz Bartosz ZA 

9 Król Gerda ZA 

10 Kubas Mariusz ZA 

11 Kurek Henryk ZA 

12 Malcherek Dawid ZA 

13 Nowak Zbigniew ZA 

14 Owoc-Kania Urszula ZA 

15 Pawłowski Artur ZA 

16 Pogoda Zofia ZA 

17 Respondek Łukasz ZA 

18 Wichura Dorota ZA 

19 Wojciechowska-Zbylut Bożena ZA 

20 Łataś Rafał ZA 

21 Świerk Rafał ZA 

 

Rada Miejska (21 głosami „za”, przy 0 „przeciwnych”, 0 „wstrzymujących się”) podjęła 

uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej w postaci dotacji celowej dla Miasta 

Chorzów na dofinansowanie działalności Ośrodka Pomocy Osobom Uzależnionym  

i ich Rodzinom w Chorzowie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Zbigniew Nowak stwierdził podjęcie uchwały. 

 

Uchwale nadano numer LXV/511/22 i stanowi ona załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

 

 

Pkt 10. 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na bezczynność organu. 

 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji p. Zofia Pogoda przedstawiła projekt 

uchwały. 



 

 

 

 

Prowadzący obrady p. Zbigniew Nowak zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos 

w przedmiotowym projekcie uchwały? 

 

W związku z brakiem zgłoszeń przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały. 

TYP GŁOSOWANIA Jawne DATA GŁOSOWANIA 2022-12-19 10:03:07 

 

LICZBA UPRAWNIONYCH 21 GŁOSY ZA 21 

LICZBA OBECNYCH 21 GŁOSY PRZECIW 0 

LICZBA NIEOBECNYCH 0 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 0 

  GŁOSY NIEODDANE 0 

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE 

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA 

LP NAZWISKO I IMIĘ GŁOS 

1 Bawej Marcin ZA 

2 Beger Agnieszka ZA 

3 Garbaciok Jadwiga ZA 

4 Glombik Gerard ZA 

5 Gniełka Grzegorz ZA 

6 Grudniok Tomasz ZA 

7 Jankowiak Adam ZA 

8 Karcz Bartosz ZA 

9 Król Gerda ZA 

10 Kubas Mariusz ZA 

11 Kurek Henryk ZA 

12 Malcherek Dawid ZA 

13 Nowak Zbigniew ZA 

14 Owoc-Kania Urszula ZA 

15 Pawłowski Artur ZA 

16 Pogoda Zofia ZA 

17 Respondek Łukasz ZA 

18 Wichura Dorota ZA 

19 Wojciechowska-Zbylut Bożena ZA 

20 Łataś Rafał ZA 

21 Świerk Rafał ZA 

 

Rada Miejska (21 głosami „za”, przy 0 „przeciwnych”, 0 „wstrzymujących się”) podjęła 

uchwałę w sprawie rozpatrzenia skargi na bezczynność organu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Zbigniew Nowak stwierdził podjęcie uchwały. 

 

Uchwale nadano numer LXV/512/22 i stanowi ona załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

 



 

 

 

 

Pkt 11. 

Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Świętochłowice 

na lata 2023 – 2042. 

 

Skarbnik Miasta p. Monika Tetla przedstawiła projekt uchwały. 

 

Skarbnik Miasta p. Monika Tetla odczytała uchwałę Nr 4200/V/127/2022 z dnia 28 listopada 

2022 r. V Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach  

w sprawie opinii o przedłożonym przez Prezydenta Miasta Świętochłowice projekcie uchwały 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Świętochłowice na lata 2022-2040,  

która stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

Prowadzący obrady p. Zbigniew Nowak zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos 

w przedmiotowym projekcie uchwały? 

 

W punkcie 11 głos zabrali: 

Radny Grzegorz Gniełka 

Prezydent Miasta p. Daniel Beger – z sali 

Radny Grzegorz Gniełka 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Nowak 

Radny Grzegorz Gniełka 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Nowak 

Radna Zofia Pogoda 

Radny Adam Jankowiak 

Radny Henryk Kurek 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Nowak 

Radna Gerda Król – z sali 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Nowak 

Radna Dorota Wichura 

Radny Bartosz Karcz 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Nowak 

Radny Grzegorz Gniełka 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Nowak 

Radny Adam Jankowiak 

Prezydent Miasta p. Daniel Beger 



 

 

 

Pierwszy Zastępca Prezydenta Miasta p. Sławomir Pośpiech 

Radny Dawid Malcherek 

Radny Adam Jankowiak 

Radny Artur Pawłowski 

Radny Mariusz Kubas 

Prezydent Miasta p. Daniel Beger – z sali 

Radny Mariusz Kubas 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Nowak 

Radna Gerda Król 

Pierwszy Zastępca Prezydenta Miasta p. Sławomir Pośpiech 

Radny Adam Jankowiak – z sali 

Pierwszy Zastępca Prezydenta Miasta p. Sławomir Pośpiech 

Radny Adam Jankowiak – z sali 

Pierwszy Zastępca Prezydenta Miasta p. Sławomir Pośpiech 

Radny Adam Jankowiak – z sali 

Pierwszy Zastępca Prezydenta Miasta p. Sławomir Pośpiech 

Radny Mariusz Kubas – z sali 

Pierwszy Zastępca Prezydenta Miasta p. Sławomir Pośpiech 

 

 Nagranie video  

 

W związku z brakiem dalszych zgłoszeń przystąpiono do głosowania nad projektem 

uchwały. 

TYP GŁOSOWANIA Jawne DATA GŁOSOWANIA 2022-12-19 11:46:51 

 

LICZBA UPRAWNIONYCH 21 GŁOSY ZA 17 

LICZBA OBECNYCH 21 GŁOSY PRZECIW 3 

LICZBA NIEOBECNYCH 0 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 1 

  GŁOSY NIEODDANE 0 

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE 

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA 

LP NAZWISKO I IMIĘ GŁOS 

1 Bawej Marcin ZA 

2 Beger Agnieszka ZA 

3 Garbaciok Jadwiga ZA 

4 Glombik Gerard ZA 

5 Gniełka Grzegorz PRZECIW 

6 Grudniok Tomasz ZA 

7 Jankowiak Adam ZA 

https://youtu.be/O3jjYKAjCm4


 

 

 

8 Karcz Bartosz ZA 

9 Król Gerda WSTRZYMAŁ SIĘ 

10 Kubas Mariusz PRZECIW 

11 Kurek Henryk ZA 

12 Malcherek Dawid ZA 

13 Nowak Zbigniew ZA 

14 Owoc-Kania Urszula ZA 

15 Pawłowski Artur ZA 

16 Pogoda Zofia ZA 

17 Respondek Łukasz ZA 

18 Wichura Dorota ZA 

19 Wojciechowska-Zbylut Bożena ZA 

20 Łataś Rafał ZA 

21 Świerk Rafał PRZECIW 

 

Rada Miejska (17 głosami „za”, przy 3 „przeciwnych”, 1 „wstrzymujących się”) podjęła 

uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Świętochłowice na lata 

2023 – 2042. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Zbigniew Nowak stwierdził podjęcie uchwały. 

 

Uchwale nadano numer LXV/513/22 i stanowi ona załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

 

 

Pkt 12. 

Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Świętochłowice 

na 2023 rok. 

 

Skarbnik Miasta p. Monika Tetla przedstawiła projekt uchwały wraz z autopoprawkami. 

 

Skarbnik Miasta p. Monika Tetla odczytała uchwałę Nr 4200/V/125/2022 z dnia 28 listopada 

grudnia 2022 r. V Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach  

w sprawie opinii o przedłożonym przez Prezydenta Miasta Świętochłowice projekcie uchwały 

budżetowej na 2023 rok wraz z uzasadnieniem, która stanowi załącznik nr 14.  

 

Zgodnie z porządkiem obrad Przewodniczący Komisji stałych Rady Miejskiej  

w Świętochłowicach przedstawili opinie nt. projektu budżetu miasta na 2023 r. 

 



 

 

 

Opinię komisji nt. projektu budżetu miasta na 2023 r. przedstawiła Przewodnicząca Komisji 

Finansów, Gospodarki Miejskiej i Ekologii p. Bożena Wojciechowska-Zbylut.  

Opinia stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 

 

Opinię komisji nt. projektu budżetu miasta na 2023 r. przedstawił Przewodniczący Komisji 

Zdrowia, Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa p. Rafała Świerka. Opinia stanowi 

załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 

 

Radny Rafał Świerk – złożył ustnie 2 interpelacje: 

1. „Prosiłbym o odpowiedź pisemną na problemy mieszkańców związane z przedłużającymi 

się remontami dróg i szeroką informację na ten temat. Pewnych informacji udzielił nam Prezes 

Kamiński, natomiast chciałbym by ta informacja dotarła do mieszkańców i wyjaśnienia,  

które były nam przedstawiane.” 

2. „Druga kwestia to łączność mieszkańców Piaśnik z przystankiem na Katowickiej,  

przy kościele pw. św. Piotra i Pawła. Tam już wielokrotnie podejmowała temat Pani Gerda Król 

dotyczący nisko- i wysokopodłogowych tramwajów. Prosiłbym by podjeść do tego tematu  

i by odpowiedź została udzielona, nawet na bazie tego, co zostało przedyskutowane  

na komisji.” 

 

Opinię komisji nt. projektu budżetu miasta na 2023 r. przedstawił Przewodniczący Komisji 

Rewizyjnej p. Dawid Malcherek. Opinia stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu. 

 

Opinię komisji nt. projektu budżetu miasta na 2023 r. przedstawił Przewodniczący Komisji 

Oświaty, Kultury i Sportu p. Jacek Kamiński. Opinia stanowi załącznik nr 18 do niniejszego 

protokołu. 

 

Pozytywną opinię komisji nt. projektu budżetu miasta na 2023 r. przedstawiła 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji p. Zofia Pogoda. Opinia stanowi 

załącznik nr 19 do niniejszego protokołu. 

 

Prowadzący obrady p. Zbigniew Nowak zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos 

w przedmiotowym projekcie uchwały? 

 

W punkcie 12 głos zabrali: 

Radny Dawid Malcherek – zgłosił następujące poprawki do projektu budżetu: 



 

 

 

• w rozdziale 75075 "Promocja jednostek samorządu terytorialnego" zmienić kwotę 
wydatków z 106 000 zł na 6 000 zł, 

• w rozdziale 75818 „Rezerwy ogólne i celowe” zmienić kwotę wydatków z 1 400 000 zł  
na 1 250 000 zł, 

• wygospodarowaną kwotę 250 000 zł przeznaczyć na rozdział 90015 „Oświetlenie ulic, 
placów i dróg”. 

Radny Henryk Kurek 

Radny Artur Pawłowski 

Radna Jadwiga Garbaciok 

Radny Adam Jankowiak – zgłosił poprawkę do projektu budżetu, aby zmniejszyć kwotę 

wydatków z rozdziału 92109 "Domy i ośrodki kultury, świetlice i kluby" o 220 000 zł  

i przeznaczyć ją na budowę miejsca postojowych w dzielnicy Piaśniki 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej p. Łukasz Respondek 

Radny Bartosz Karcz 

Radny Dawid Malcherek 

Radny Adam Jankowiak 

Radny Artur Pawłowski 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Nowak 

Prezydent Miasta p. Daniel Beger 

Radny Adam Jankowiak 

Radna Jadwiga Garbaciok – z sali 

Radny Adam Jankowiak 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Nowak 

Radny Dawid Malcherek 

Prezydent Miasta p. Daniel Beger – z sali 

Radny Dawid Malcherek 

 

 Nagranie video  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Nowak zarządził głosowanie nad 

poprawkami zgłoszonymi przez Radnego Dawida Malcherka. 

TYP GŁOSOWANIA Jawne DATA GŁOSOWANIA 2022-12-19 12:44:58 

 

LICZBA UPRAWNIONYCH 21 GŁOSY ZA 7 

LICZBA OBECNYCH 21 GŁOSY PRZECIW 9 

LICZBA NIEOBECNYCH 0 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 5 

  GŁOSY NIEODDANE 0 

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE 

https://youtu.be/PDpwWQ5mL3M


 

 

 

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA 

LP NAZWISKO I IMIĘ GŁOS 
1 Bawej Marcin ZA 

2 Beger Agnieszka PRZECIW 
3 Garbaciok Jadwiga PRZECIW 

4 Glombik Gerard PRZECIW 

5 Gniełka Grzegorz ZA 
6 Grudniok Tomasz PRZECIW 

7 Jankowiak Adam ZA 

8 Karcz Bartosz ZA 
9 Król Gerda WSTRZYMAŁ SIĘ 

10 Kubas Mariusz ZA 
11 Kurek Henryk PRZECIW 

12 Malcherek Dawid ZA 

13 Nowak Zbigniew PRZECIW 
14 Owoc-Kania Urszula WSTRZYMAŁ SIĘ 
15 Pawłowski Artur PRZECIW 

16 Pogoda Zofia WSTRZYMAŁ SIĘ 
17 Respondek Łukasz WSTRZYMAŁ SIĘ 

18 Wichura Dorota WSTRZYMAŁ SIĘ 
19 Wojciechowska-Zbylut Bożena PRZECIW 

20 Łataś Rafał PRZECIW 

21 Świerk Rafał ZA 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Nowak zarządził głosowanie nad 

poprawkami zgłoszonymi przez Radnego Adama Jankowiaka. 

TYP GŁOSOWANIA Jawne DATA GŁOSOWANIA 2022-12-19 12:45:42 

 

LICZBA UPRAWNIONYCH 21 GŁOSY ZA 6 

LICZBA OBECNYCH 21 GŁOSY PRZECIW 11 

LICZBA NIEOBECNYCH 0 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 4 

  GŁOSY NIEODDANE 0 

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE 

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA 

LP NAZWISKO I IMIĘ GŁOS 
1 Bawej Marcin ZA 

2 Beger Agnieszka PRZECIW 
3 Garbaciok Jadwiga PRZECIW 

4 Glombik Gerard PRZECIW 

5 Gniełka Grzegorz ZA 
6 Grudniok Tomasz PRZECIW 

7 Jankowiak Adam ZA 

8 Karcz Bartosz PRZECIW 
9 Król Gerda WSTRZYMAŁ SIĘ 

10 Kubas Mariusz ZA 
11 Kurek Henryk PRZECIW 



 

 

 

12 Malcherek Dawid ZA 

13 Nowak Zbigniew PRZECIW 
14 Owoc-Kania Urszula WSTRZYMAŁ SIĘ 

15 Pawłowski Artur PRZECIW 

16 Pogoda Zofia WSTRZYMAŁ SIĘ 
17 Respondek Łukasz PRZECIW 

18 Wichura Dorota WSTRZYMAŁ SIĘ 
19 Wojciechowska-Zbylut Bożena PRZECIW 

20 Łataś Rafał PRZECIW 

21 Świerk Rafał ZA 
 

W związku z brakiem dalszych zgłoszeń przystąpiono do głosowania nad projektem 

uchwały. 

TYP GŁOSOWANIA Jawne DATA GŁOSOWANIA 2022-12-19 12:46:22 

 

LICZBA UPRAWNIONYCH 21 GŁOSY ZA 14 

LICZBA OBECNYCH 21 GŁOSY PRZECIW 4 

LICZBA NIEOBECNYCH 0 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 3 

  GŁOSY NIEODDANE 0 

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE 

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA 

LP NAZWISKO I IMIĘ GŁOS 
1 Bawej Marcin WSTRZYMAŁ SIĘ 

2 Beger Agnieszka ZA 
3 Garbaciok Jadwiga ZA 

4 Glombik Gerard ZA 

5 Gniełka Grzegorz PRZECIW 
6 Grudniok Tomasz ZA 

7 Jankowiak Adam WSTRZYMAŁ SIĘ 

8 Karcz Bartosz ZA 
9 Król Gerda WSTRZYMAŁ SIĘ 

10 Kubas Mariusz PRZECIW 
11 Kurek Henryk ZA 

12 Malcherek Dawid PRZECIW 

13 Nowak Zbigniew ZA 
14 Owoc-Kania Urszula ZA 

15 Pawłowski Artur ZA 

16 Pogoda Zofia ZA 

17 Respondek Łukasz ZA 

18 Wichura Dorota ZA 
19 Wojciechowska-Zbylut Bożena ZA 
20 Łataś Rafał ZA 

21 Świerk Rafał PRZECIW 

 

Rada Miejska (14 głosami „za”, przy 4 „przeciwnych”, 3 „wstrzymujących się”) podjęła 

uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Świętochłowice na 2023 rok. 



 

 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Zbigniew Nowak stwierdził podjęcie uchwały. 

 

Uchwale nadano numer LXV/514/22 i stanowi ona załącznik nr 20 do niniejszego protokołu. 

 

Zarządzono przerwę w obradach. 

 

Radny Rafał Świerk opuścił obrady. 

 

Obrady wznowiono o godz. 1317. 

 

 

Pkt 13. 

Sprawozdanie z działalności Prezydenta Miasta w okresie międzysesyjnym tj. od dnia 

15 listopada 2022 r. do dnia 13 grudnia 2022 r. 

 

 

Prezydenta Miasta p. Daniel Beger przedstawił sprawozdanie z działalności Prezydenta 

Miasta w okresie międzysesyjnym, w formie prezentacji multimedialnej.  

 

 Nagranie video  

 

 

Pkt 14. 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania oraz wolne wnioski zgłoszone przez radnych 

Rady Miejskiej w Świętochłowicach. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Nowak przypomniał radnym, że zgodnie  

z art. 24 ust. 7 ustawy o samorządzie gminnym odpowiedzi na interpelacje i zapytania  

są publikowane w Biuletynie Informacji Publicznej. 

 

Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski stanowią załącznik nr 21 do niniejszego 

protokołu. 

 

Głos zabrała: 

Radna Jadwiga Garbaciok 

https://youtu.be/AkFtRXZNw58


 

 

 

 

 Nagranie video  

 

 

Pkt 15. 

Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Radna Jadwiga Garbaciok – złożyła 5 interpelacji : 

1. Interpelacja w sprawie usytuowania przystanku tramwajowego na ul. Łagiewnickiej. 

2. Interpelacja w sprawie zmiany materiału budowlanego przeznaczonego do przebudowy ul. 

Łagiewnickiej. 

3. Interpelacja w sprawie dodatkowego oświetlenia dojścia na dworzec PKP oraz montażu 

automatu biletowego na stacji PKP. 

4. Interpelacja w sprawie wyjazdu z ulicy Ślęzan na ulicę Bytomską. 

5. Interpelacja w sprawie poprawy bezpieczeństwa na skrzyżowaniu ulicy Bytomskiej z ulicą 

Stawową.  

Radna Zofia Pogoda – złożyła 3 interpelacje : 

1. Interpelacja w sprawie utrzymania porządku na terenie dwóch działek w centrum. 

2. Interpelacja w sprawie ustanowienia nowego przystanku tramwajowego na ul. Katowickiej. 

3. Interpelacja w sprawie usytuowania przystanku na żądanie dla linii 201 przy Komendzie 

Policji na ul. Wojska Polskiego. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Łukasz Respondek – złożył 2 interpelacje; 

1. Interpelacja w sprawie odśnieżania namiotu nad lodowiskiem na terenie OSiR „Skałka” 

2. Interpelacja w sprawie Targowiska Miejskiego. 

 

Zbiór interpelacji oraz zapytań stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

 

 

Pkt 16. 

Wolne wnioski, informacje oraz oświadczenia. 

 

Głos zabrali: 

Radny Adam Jankowiak 

Radny Henryk Kurek – złożył ustnie 1 interpelację: 

https://youtu.be/_OAlRZj2FEI


 

 

 

1. „W imieniu mieszkańców proponuję, aby autobus linii 201, który staje najpierw na Mijance, a 

potem dopiero na Zgodzie, miał swój przystanek przy Komendzie Policji i obiektach Wieże 

KWK Polska”. 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Nowak 

Radny Bartosz Karcz 

 

 Nagranie video  

 

 

Pkt 17. 

Zakończenie sesji. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, o godz. 1348 Przewodniczący Rady Miejskiej 

p. Zbigniew Nowak zakończył obrady LXV sesji Rady Miejskiej w Świętochłowicach. 

 

Protokołował: 

Daniel Powierża       

Przewodniczący Rady Miejskiej 

         Zbigniew Nowak 

https://youtu.be/Epn68I_rGt4

